
تیم  سرمربی  خِمس  کو  پا ملی:  آرمان 
این  با   1405 تا سال  قراردادی  که  کتور  ترا
باشگاه  این  از  توافق  طی  داشت  باشگاه 

جدا شد. 
   تمدید 4 ساله 

اسفند ماه سال 1401 و پس از کسب نتایج 
کو  کتور با هدایت پا خوب و رضایت بخش ترا
کتور  ترا مالک  زنوزی،  محمدرضا  خمس، 
گرفت برگه پیشنهاد چهار ساله را  تصمیم 
روی میز این سرمربی اسپانیایی بگذارد و 
او نیز پای این قرارداد را امضا کرد تا این خبر 
از  کتور قبل  ترا برای هواداران  بزرگ  بمب 
کتور با انتشار  پایان سال باشد. باشگاه ترا
خمس  قرارداد  تمدید  تایید  با  بیانیه ای 
کو  نوشت: پیرو کسب نتایج رضایت بخش پا
کتور  خِمس، با تایید هیات مدیره باشگاه ترا
و در راستای هدف گذاری بلندمدت، پس از 
کرات فشرده از سوی هوشنگ نصیرزاده،  مذا
مدیرعامل باشگاه، سرانجام قرارداد سرمربی 

کتور تا سال 1405 تمدید شد.  اسپانیایی ترا
  شایعات 

که  شرایطی  در  گذشته  سال  دی ماه 
تبریزی ها با وجود نارضایتی از برخی نتایج 
فریاد  را  اسپانیایی  سرمربی  نام  همچنان 

از  اسپانیایی  مشهور  روزنامه  می زدند، 
کرونیا به  پیشنهاد باشگاه معروف دپورتیوو لا
کرونیا از موفق ترین  کو خمس خبر داد. لا پا
باشگاه های اسپانیا در دو دهه ۹0 و ۲000 است 
و ستاره های مشهوری را در جمع نفراتش 
داشته است. طبق گزارش AS، در این بین، 
کتور  کو خمس، سرمربی فعلی باشگاه ترا نام پا
ایران، در بین مدعیان اصلی برای هدایت 
این تیم در ادامه فصل دیده می شد. او پیش 
از این هم گزینه سرمربی گری این تیم بود، 
اما انتخاب نشد تا سرانجام به مربی گری در 
ایران برسد. به هر حال اما این اتفاق رخ نداد 
کتوری ها  و خمس همچنان روی نیمکت ترا

نشست. 
  درخواست 

کو خمس با  48 ساعت بعد از جلسه فنی پا
هوشنگ نصیرزاده که با اعلام حمایت مدیران 
کتور از سرمربی اسپانیایی همراه  باشگاه ترا
بود، حالا همه چیز تغییر کرده است. در حالی 
کتور است  که ابتدا تصور می شد این باشگاه ترا
که برای برکناری خمس اقدام خواهد کرد اما 
از شب گذشته تحولات به سمت دیگری رفته 
و حالا این خمس است که برای جدایی از 
کتور پیش قدم شده است. او درخواست  ترا
قطع همکاری را صبح دیروز در جلسه اولیه 
با هوشنگ نصیرزاده مطرح کرد و در حالی که 
کتور اصرار داشت که او باید از  مدیرعامل ترا
تصمیمش منصرف شود اما پافشاری خمس 

شرایط را تحت تاثیر قرار داد. 
  خداحافظی 

کتور  کو خمس سرمربی تیم فوتبال ترا پا
جمع  از  جدایی  برای  توافقاتی  که 
سرخپوشان تبریزی داشته است، 
دیروز )دوشنبه( با بازیکنان این 

تیم نیز خداحافظی کرد. 
کنش مدیر تیم    وا

توضیحاتی  کتور  ترا فوتبال  تیم  مدیر 
کو خمس از جمع  درباره دلایل جدایی پا
سعید  داد.  ارائه  تبریزی  سرخپوشان 
درباره  تسنیم  با  گفت و گو  در  مظفری زاده 
کتور  کو خمس از ترا آخرین وضعیت جدایی پا
اظهار داشت: ما بعد از بازی با ذوب آهن یک 
جلسه ای با خمس داشتیم و مسائل تیم 
را بررسی کردیم. یک برنامه ای هم طراحی 
کردیم برای ادامه کار ولی با توجه به شرایطی 
که پیش آمد، ظاهراً کمی خانواده خمس و 
اعضای کادرفنی نگرانی داشتند و به همین 
دلیل درخواست جدایی داده اند. وی ادامه 
داد: خمس درخواست خود را برای جدایی 
ح کرد و ما به او اطمینان دادیم که همه  مطر
چیز خوب است و خواستیم که کار ادامه پیدا 
که به دلیل نگرانی  کرد  کند، ولی او عنوان 
پایان  به  همکاری  که  می خواهد  خانواده 
برسد. ما تا چند دقیقه دیگر جلسه نهایی 
که به نتیجه می رسیم  داریم و باید ببینیم 
نیز  کتور  ترا بازیکنان  از  »خمس  نه.  یا 
کتور  خداحافظی کرده است.« مدیر تیم ترا
ح این موضوع گفت: بله! به  در پاسخ به طر
گفتم از بازیکنان  که  خاطر همین موضوع 
هم خداحافظی کرد اما ما در حال صحبت 

هستیم تا ببینیم چه می شود. 
  تصمیم 

کو خمس  پس از جلسه دیروز )دوشنبه( پا
، در نهایت این  کتور با مدیران باشگاه ترا
سرمربی اسپانیایی با مدیران باشگاه برای 
جدایی به توافق رسید و از جمع سرخپوشان 
تبریزی جدا شد. این اتفاق در حالی رقم خورد 
که در جلسه دو روز پیش دو طرف تصمیم 
به ادامه همکاری گرفته بودند، اما خمس 
گذشته به دلایل شخصی به  یکشنبه شب 
کتور اعلام کرد که  مدیران ترا
نمی تواند دیگر در این تیم 
کار خود ادامه دهد و به  به 
برای  کرات  مذا دلیل  همین 
و  شد  گرفته  سر  از  قرارداد  فسخ 

دیروز نیز این توافق حاصل شد. 
کنش باشگاه    وا

کتور روز گذشته نوشت:  کانال رسمی ترا
پس از کسب نتیجه دور از انتظار مقابل تیم 
نصیرزاده،  هوشنگ  اصفهان،  ذوب آهن 
مدیرعامل باشگاه طی جلسه ای با سرمربی 
تیم در تاریخ ۲5 فروردین ماه در خصوص رفع 
ایرادات فنی تیم و حضور پرقدرت در ادامه 

آقای  شد  مقرر  و  کرده  گفت وگو  مسابقات 
خمس به کار خود ادامه داده و در راستای 
حضور  و  رفته  دست  از  امتیازات  جبران 
پرقدرت در جام حذفی تلاش دوچندانی 
انجام دهد. در ادامه اطلاعیه آمده است: با 
این حال، آقای خمس روز گذشته درخواست 
جدایی خود و دستیاران خارجی اش را به 
مدیریت باشگاه اعلام کرد و پس از جلسه امروز 
نصیرزاده و این سرمربی، سرانجام باشگاه 
کتور با درخواست جدایی او موافقت کرد.  ترا
به صورت  کتور  ترا از  سرمربی  این  جدایی 
کاملاً توافقی بوده و هیچ گونه ضرر و زیان 
کتور به دنبال نداشته  مالی برای باشگاه ترا
کتور در پایان اعلام کرد: برای  است. باشگاه ترا
خمس و همکارانش در ادامه دوران حرفه ای 

و زندگی شخصی آرزوی موفقیت دارد. 
  سرنوشت 

لیگ  در  اسپانیایی  سرمربیان  حضور 
برتر فوتبال ایران موضوعی است که امسال 
کو  بسیار مورد توجه قرار گرفت؛ علاوه بر پا
جاری  فصل  در   ، کتور ترا سرمربی  خمس 
لوکاس آلکاراس و ایگناسیو مارتینز دو مربی 
با  و  آمدند  ایران  به  که  بودند  اسپانیایی 
نساجی و فولاد قرارداد بستند. در روزهای 
سال  ماه  اسفند  اوایل  و  به همن  پایانی 
گذشته، اما شاهد قطع همکاری نساجی و 
فولاد با دو سرمربی اسپانیایی بودیم. آلکاراس 
و مارتینز در حضور کوتاه مدت خود در فوتبال 
ایران نتوانستند روزهای خوبی را با نساجی 
و فولاد سپری کنند و صدای هواداران این 
کردند. از این رو بعد از قطع  تیم ها را بلند 
، باشگاه  همکاری فولاد با ایگناسیو مارتینز
کت  نساجی هم قرارداد آلکاراس را فسخ و سا
الهامی را جایگزین او کرد. با این تفاسیر تعداد 
برتر  لیگ  در  شاغل  اسپانیایی  سرمربیان 
ایران بار دیگر کاهش یافت و در سال 1403 به 
کو خمس تنها سرمربی  یک نفر رسید. حالا پا
کتور جدا  اسپانیایی شاغل در ایران نیز از ترا
مربیان  برای  انگیزی  غم  سرنوشت  تا  شد 

اسپانیایی فوتبال ایران رقم بخورد. 
  جانشین؟

پس از جدایی خمس از این تیم، بار دیگر 
کره با یحیی گل محمدی استارت  پروژه مذا
خورده و این مربی گزینه اول تبریزی ها برای 
کتوری ها در تلاش  نیمکت این تیم است. ترا
هستند تا موانع حضور گل محمدی در تبریز را 

برطرف کنند و رضایت او را جلب کنند. 
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کتور  با جدایی خمس از ترا

پرونده سرمربیان اسپانیایی فوتبال ایران بسته شد! 

قلعه نویی، مایلی کهن  
را دادگاهی کرد

محمد مایلی کهن با شکایت سرمربی تیم ملی 
در دادگاه حاضر شد. جلسه رسیدگی به شکایت 
امیر قلعه نویی از محمد مایلی کهن صبح دیروز 
با حضور ناصر ارضی وکیل قلعه نویی و محمد 
مایلی کهن برگزار شد. در این جلسه مایلی کهن 
صحبت های خود درباره سرمربی تیم ملی که 
دلیل شکایت وی بوده است را پذیرفت و اعلام 
کرد قصد انکار آن صحبت ها را ندارد. در ابتدای 
این جلسه نادر فریادشیران و پسر مایلی کهن 
نیز در محل حضور یافتند که با اعتراض وکیل 
قلعه نویی و بیان اینکه افراد مورد نظر سمتی 
ندارند، با دستور قاضی این نفرات از جلسه 
خارج شدند. سپس مایلی کهن دفاعیات خود 
را به صورت مکتوب به دادگاه ارائه کرد. احتمالا 
ظرف روزهای آینده رای این شکایت جنجالی 

صادر خواهد شد.

ویژه

گل لئون بیلی به آرسنال آغازگر 
شکست این تیم بود با نتایج 
به دست آمده سیتی با 73 
امتیاز در رتبه اول ایستاد. 
آرسنال و لیورپول 71 امتیازی 
هم در رده های دوم و سوم 

قرار گرفته اند. 

بوندس لیگا با طراحی پوستری 
خلاقانه اولین قهرمانی تاریخ 
لورکوزن  در این لیگ را تبریک 
گفت.   نام رسمی باشگاه بایر 
لورکوزن در فوتبال آلمان بایر 04 
لورکوزن است  که به سال تاسیس 

باشگاه اشاره دارد. 

قهرمانی بایر لورکوزن در بوندسلیگا 
کنش های خاص زیادی همراه  با وا
بود. هربرت هاینر رئیس بایرن مونیخ 
کاملا شایسته  نوشت: این عنوان 
لورکوزن است. این جایزه دستاورد یک 
فصل فوق العاده و نمایش گذاشتن یک 

فوتبال عالی است. 

ت
شــ

س نو
عک

        قهرمانی   جابه جایی تبریک

گفتوگو

کارشناس  و  کربکندی پیشکسوت  رسول 
فوتبال در خصوص وضعیت باشگاه سپاهان 

در رقابت های این فصل لیگ برتر صحبت کرد. 
   سپاهان از کورس قهرمانی فاصله گرفته 

است!
 سپاهان یکی از حرفه ای ترین باشگاه های 
ایران است و هیچ وقت نشنیدیم مشکل مالی 
داشته باشد. از نظر سخت افزاری و نرم افزاری 
بهترین امکانات را دارند. کادر فنی با نفرات 
زیاد که همه خارجی هستند. بهترین بازیکنان 
ایران را به همراه ورزشگاه مدرن با حمایت 
گران در اختیار دارند. این تیم  بی حد تماشا
جزء تیم های پرطرفدار ایران است و دیدار هایی 
داشته که بالغ بر ۷0 هزار نفر به ورزشگاه رفته اند. 
اتفاقاتی که به خصوص در این هفته های اخیر 
برای سپاهان افتاده قابل پیش بینی نبوده است. 
بیش ترین امکان قهرمانی در میان تیم های 
لیگ برتری برای سپاهان بوده، چون تمامی 
کتور های لازم را برای این تیم فراهم کرده اند.  فا
فصل گذشته با تساوی خانگی بی موقع مقابل 
ملوان بندرانزلی قهرمانی را به پرسپولیس دادند، 
این فصل پس از نتایج نه چندان خوب در لیگ 
قهرمانان آسیا دچار افت شدند. در حال حاضر 
با یک بازی معوقه، 11 امتیاز از صدرنشین عقب 
هستند و با عملکرد فعلی نمی توان انتظار داشت 
در بازی عقب افتاده هم برابر ذوب آهن برنده 
شوند. در فوتبال نمی شود مطلق حرف زد ولی 
جبران اختلاف ایجاد شده خیلی سخت است. 
گر کسی به داد سپاهان نرسد حتی ممکن است  ا
کسب سهمیه آسیایی هم به خطر بیفتد و در 
جام حذفی هم از گردونه رقابت ها خارج شوند. 

   بزرگ ترین مشکل سپاهان چیست؟
و  ندارند  را  گذشته  شادابی  بازیکنان 
نمی دانیم بین آنها و سرمربی مشکلی است 
تغییری  کادرفنی  و  بازیکنان  چون   ، خیر یا 
عنوان  به  کت  سا محمدرضا  نکرده اند. 
مدیرعامل باشگاه کنار رفته و منوچهر نیکفر 
از  زیادی  بخش  توانسته  که  شد  سرپرست 
نیاز های تیم را رفع کند و هر تدارکی لازم بوده 
انجام داد. وقتی تیم نتیجه نمی گیرد نیازی به 
استعفای مدیرعامل نبود، چون اشکالات تیم 
فنی است. جای سوال دارد که چرا بازیکنان 
گر این تیم نتواند  مثل قبل بازی نمی کنند. ا
این فصل عنوان درخور هزینه های خود کسب 
کند شاید مدیران کارخانه فولاد مبارکه تصمیم 
بگیرند سرمایه گذاری در این وسعت را نکنند 
و امیدوارم آن روز نیاید. به جای آنکه هرچه 
به آخر فصل می رویم نتایج بهتر شود دچار 
افت شده و نمی دانم چرا حمیت برای کسب 
نتایج خوب دیده نمی شود. معضل سپاهان 
این است که نمی تواند سرمربی را عوض کند. 
دلیل آن نوع قراردادی است که حرفه ای به 
سود سرمربی بسته شده و مدیر برنامه های 
خارجی به شکل حرفه ای قرارداد می بندند و 
در ایران تنها زیر قرارداد امضا می شود و تعهدات 
زیادی را ایجاد می کند. به ندرت دیدیم در ایران 
با سرمربی خارجی قرارداد سه ساله بسته شود. 

کربکندی: 
معضل سپاهان این 
است که نمی تواند 

سرمربی را عوض کند

پایان رویای پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس  
برای بسکتبال با ویلچر ایران 

رقابت های  پایانی  و  چهارم  روز  تسنیم: 
بسکتبال با ویلچر انتخابی پارالمپیک ۲0۲4 
پاریس به  عنوان آخرین رویداد گزینشی این 
بازی ها، دیروز )دوشنبه ۲۷ فروردین( در شهر 
نیس فرانسه پیگیری شد. در دومین بازی تیم 
ایران به مصاف آلمان رفت و با قبول شکست 
۷0 بر 3۹ مقابل این حریف، از کسب سهمیه 
پارالمپیک باز ماند. تیم ایران پس از نایب 
قهرمانی در مسابقات قهرمانی آسیا، فرصت 
حضور مستقیم در پارالمپیک را از دست داد 
و این سهمیه را تقدیم استرالیا کرد و در نهایت 
در آخرین فرصت کسب سهمیه پارالمپیک نیز 
گردان محمدرضا  کام ماند. نکته مهم اینکه شا نا
دستیار سال گذشته و در رقابت های جهانی 
که به میزبانی امارات برگزار شد، هم فرانسه )8۹ 
بر ۷۹(، هم هلند )۷۲ بر 54( و هم آلمان )۷0 
بر 68( را شکست داده و به مقام سوم جهان 

رسیده بودند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کید کرد که برای فصل  تسنیم: وینگر تیم فوتبال ذوب آهن تأ
آینده بهترین تصمیم را خواهد گرفت. محمدحسین اسلامی در 
کتور گفت: ما در  گفت وگو با تسنیم، درباره پیروزی تیمش برابر ترا
مجموع فوتبال خوبی را به نمایش گذاشتیم و برخلاف بعضی 
از بازی ها که امتیاز از دست دادیم توپ های مان تبدیل به گل 
شد. این درست است که در چند بازی نتایج لازم را نگرفتیم، ولی 
تیم ما مشکل فنی نداشت و فقط با بدشانسی مواجه شدیم. 
کتور بزنیم، ولی در این  فکر نمی کردیم چهار گل در تبریز به ترا
بازی فقط برای برد به زمین رفته بودیم. مهاجم تیم فوتبال 
کتور دو گل به ثمر رساند و این  ذوب آهن که در دیدار مقابل ترا
کید کرد: گل های من  اولین گل های او در لیگ امسال بودند، تأ
نتیجه زحمات بازیکنان بود و خدا را شکر می کنم. امسال دو گل 
زده و دو پاس گل داده ام. البته قبول دارم که تعداد گل هایم باید 
بیشتر می شد. بدون شک تلاش می کنم تا در بازی های آینده 
بیشتر گل بزنم. وی راجع به بازی  بعدی تیمش برابر سپاهان 
نیز تصریح کرد: سپاهان نیازی به تعریف من ندارد و یکی از 
بهترین  تیم های لیگ برتر است. آنها با توجه به شرایطی که 
دارند دنبال گرفتن سه امتیاز هستند، ولی ما هم به چیزی جز 
برد فکر نمی کنیم و در ورزشگاه نقش جهان دنبال گرفتن سه 
امتیاز هستیم. فعلاً تصمیمی برای فصل بعد نگرفتم و باید دید 
شرایط چگونه پیش می رود، ولی سعی می کنم بهترین تصمیم 

را برای فصل بعد بگیرم. 

بیــنالمــلل
   ژاوی هرناندس که پس از برتری 3 بر ۲ هفته پیش 
مرحله  از  رفت  دور  در  پاری سن ژرمن  مقابل  گردانش  شا
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا، در بازی برگشت پذیرای 
نماینده فرانسه خواهند بود؛ با حضور در کنفرانس خبری پیش 
از این دیدار گفت: پس از پنج سال ما برای رسیدن به مرحله 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا بازی می کنیم. همه برای بازی 
سه شنبه بسیار هیجان  زده هستند. ما در بازی سه شنبه به 
هواداران مان نیاز داریم و باید ورزشگاه مونتجوئیک را تبدیل 
به یک کوره داغ کنیم. ما می خواهیم به مرحله نیمه نهایی 
برسیم و در صورت موفقیت به انجام این کار، این موفقیت بزرگی 
خواهد بود. وی در بخش دیگری از صحبت هایش در تمجید 
از بازیکنانش اظهار داشت: پدری و گوندوگان برای تحمیل 

ریتم بازی مان به حریف بسیار مهم هستند. 
گر آنها خوب بازی کنند، شانس ما برای  ا
کسب پیروزی افزایش پیدا خواهد کرد. 
پدری می تواند سه شنبه از ترکیب اصلی 

بازی را شروع کند. کریستنسن و 
سرخی روبرتو هم بازیکنان مهمی 

هستند که سه شنبه آنها را به 
اختیار  در  محرومیت  خاطر 
نخواهیم داشت اما بازیکنانی 
داریم که می توانند سه شنبه 

عالی کار کنند. سرمربی بارسا همچنین 
درباه حضور چهار مربی اسپانیایی 
گواردیولا، ژاوی، انریکه و آرتتا( در  (

مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا که هر چهار نفر به نوعی در باشگاه 

بارسلونا پرورش یافته اند، اظهار داشت: 
من فکر نمی کنم این تصادفی باشد. مدرسه 

بارسلونا مربیان زیادی تولید کرده و این فلسفه 
بارسا است. این یک مزیت برای بارسلونا است و 

DNA باشگاه همین است. 

تقوی: داورزنی نمی خواست رئیس شوم
میلاد تقوی که یکی از جوان ترین روسای تاریخ فدراسیون 
والیبال محسوب می شود و کار سختی برای موفقیت در این 
فدراسیون دارد، در خصوص انتخابات این فدراسیون و برخی 
ابهامات با ایرنا صحبت کرد که بخشی از آن در ادامه آمده است. 
  تصمیمی برای استفاده از افشاردوست در ساختار جدید 

فدراسیون والیبال دارید؟
از توانمندی افشاردوست در جایگاهی که بتواند کمک کند 

استفاده خواهیم کرد. 
  شما در دوره ریاست داورزنی، دبیر فدراسیون بودید. الان 

چقدر از او مشورت می گیرید؟
هر جایی که لازم باشد از داورزنی مشورت می گیرم. 

از  زنی قبل  اینکه داور بر  ح شد مبنی  شایعاتی مطر   
انتخابات با شما دچار اختلاف شد و اینگونه به نظر رسید 
که شما و وحید مرادی، او را کنار گذاشتید. چقدر این مسائل 

واقعیت داشت؟
من با داورزنی به اختلاف نخوردیم اما داورزنی اعتقاد داشت 
من برای ریاست فدراسیون والیبال باید تجربه بیشتری داشته 
باشم. در انتخابات نظر من و او همسو نبود با این حال این مسأله 

باعث خدشه دار شدن رابطه من با داورزنی نشد. 
  یعنی ثبت نام شما در انتخابات فدراسیون والیبال با نظر 

داورزنی نبود؟
داورزنی به من پیشنهادی مبنی بر ثبت نام در انتخابات 
فدراسیون والیبال نداد. تعدادی از دوستان در هیات رئیسه به 
داورزنی پیشنهاد دادند تقوی هم در انتخابات ثبت نام کند و 

داورزنی با این پیشنهاد موافقت کرد. 
گر داورزنی با ثبت نام شما مخالفت می کرد باز هم    ا

ثبت نام می کردید؟
قطعا با توجه به احترامی که برای داورزنی قائل هستم 

ثبت نام نمی کردم. 
  قبل از انتخابات فدراسیون، داورزنی 

جلسه  کاندیداها  سایر  و  شما  با 
داشت؟

با من جلسه ای نداشت و داورزنی 
پس از اینکه از فدراسیون رفت تا روز 

انتخابات، او را ندیدم. 
  چرا داورزنی را به عنوان نایب رئیس 

به مجمع معرفی نکردید؟

تیم هیات رئیسه را من با مشورت با داورزنی به مجمع معرفی 
کردم. چون در زمان ثبت نام، قرار بود داورزنی هم به عنوان 

کاندیدا در انتخابات حضور داشته باشد. 
گر داورزنی می توانست به عنوان کاندیدا در مجمع    ا
حاضر شود و بار دیگر رئیس می شد از شما به عنوان دبیر 

فدراسیون استفاده می کرد؟
حضور من در فدراسیون والیبال با نظر داورزنی بود و او بود 
گر دبیر  که حکم دبیری فدراسیون را برای من صادر کرد. من ا
گر او بار  فدراسیون نبودم رئیس فدراسیون نمی شدم. حتی ا
دیگر رئیس می شد و من را به عنوان دبیر انتخاب نمی کرد هم 
ناراحت نمی شدم. نامه استعفایم که تاریخ هم نداشت نزد 
داورزنی بود. او به من بدهکار نبود که تحت هر شرایطی من را 
به عنوان دبیر فدراسیون منصوب کند. وظیفه من بود که روز 
اول نوروز با داورزنی تماس بگیرم و او را به اختتامیه لیگ دعوت 
کنم؛ چون من به این فرد بدهکارم اما داورزنی به من بدهی ای 

نداشت که دبیر فدراسیون بمانم. 
  چه نظری درباره پائز دارید؟

به نظر من پائز تجربه خوبی دارد و در عرصه سرمربیگری هم 
باید تجربه بیشتری کسب کند. او جزو بهترین گزینه های ما بود. 

  پائز گزینه خوبی برای سرمربیگری تیم ملی است؟
شما گزینه بهتری دارید بگویید با او قرارداد ببندیم. 

گردن نمی گیرد و مسئولیت این    شما انتخاب پائز را 
انتخاب را متوجه تیم قبلی فدراسیون می کنید. 

دوستانی که در کمیته فنی بودند و پائز را انتخاب 
کردند از من افراد فنی تری هستند و من هم به 
نظر آنها احترام می گذارم. الان هم من رئیس 
فدراسیون هستم و باید پاسخگو باشم. اینکه 
کسی بیندازم  گردن چه  من تصمیمات را 
از رئیس  چندان مهم نیست چون مردم 

فدراسیون انتظار پاسخ دارند. 
گر تیم ملی نتواند در  ا اما    
قابل  عملکرد  ملت ها  لیگ 
قبولی داشته باشد نمی توانید 
یر بار مسئولیت آن شانه  از ز

خالی کنید. 
من اصلا نیازی به توجیه 
نتایج ندارم. فراموش نکنید 

ما تمام تلاش مان را برای حفظ منافع والیبال می کنیم. ضمن 
اینکه در نهایت هر کاری کنیم عده ای ناراضی خواهند بود. من 
گر اشتباه کنیم دنبال توجیه آن اشتباه نیستم. من یک فرد فنی  ا
نیستم و مدیر ورزشی هستم و وظیفه دارم آدم های درست را در 
جاهای درست قرار دهم. در شرایط موجود پائز بهترین گزینه ما 

بود و با تمام توان از او حمایت خواهیم کرد. 
  شما چند روز پیش گفت وگویی با یکی از رسانه ها انجام 
دادید و عنوان کردید یکسری اختلافات با پائز وجود دارد. این 

اختلافات پیرامون چه مسائلی است؟
اختلافی با پائز ندارم. منطقی است که به عنوان یک مدیر 
اولویت هایی داشته باشم. او هم به عنوان مربی اولویت های 
خودش را دارد. طبیعی است که اختلاف نظرهایی وجود داشته 
باشد. اختلاف نظر ما با پائز پیرامون انتخاب دستیاران است. 

معیارهای ما در این خصوص با معیارهای او متفاوت است. 
کبری در کادرفنی تیم ملی مخالف بود؟   یعنی پائز با حضور ا

بحث پائز اصلا شخص نیست. طبق قرارداد ما باید گزینه ها را به 
این مربی پیشنهاد دهیم و او در این خصوص تصمیم گیری کند. 
ممکن است پائز پیشنهاداتی داشته باشد که در پیشنهادات ما 
نباشد. مثلا ممکن است من 3 مربی را به پائز معرفی کنم اما او ۲ 
مربی دیگر را هم مدنظر داشته باشد. در جلساتی که با پائز داشتم 
متوجه شدم یک نقطه مشترک با او دارم. هم من و هم او به شدت 
دوست داریم تیم ملی به المپیک صعود کند. من واقعا امیدوارم 

راهی المپیک شویم و مردم هم همچون ما امیدوار هستند. 
  پائز می تواند با بازیکن سالاری مقابله کند؟

گر پائز بهترین های والیبال ایران را به بهانه مقابله با بازیکن  ا
سالاری کنار بگذارد آیا جامعه با این تصمیم همراهی می کند؟ 
گاه  به نظرم من مهم ترین مسئولیت رسانه این است که مردم را آ
گاه شوند راحت تر می توان به برخی معضلات مثل  گر مردم آ کند. ا

بازیکن سالاری پرداخت. 
  و سوال پایانی اینکه سعید معروف به عنوان بازیکن به 

تیم ملی برمی گردد؟
در این خصوص سرمربی تیم ملی باید نظر بدهد. یکی از 
مسائلی که از گذشته عنوان می شد نقش فدراسیون در انتخاب 
بازیکنان بود. در دوره ما فدراسیون در انتخاب بازیکنان ورود 
نمی کند. ما با نظر همه اهالی فن، پائز را انتخاب کردیم و به او 
اعتماد داریم و بر همین اساس این مربی اختیار کامل در انتخاب 

بازیکنان دارد. 

هوشیاری پرسپولیس مقابل ملوان 

تیم پرسپولیس در هفته بیست و سوم لیگ برتر فوتبال 
ایران مقابل ملوان، به برتری رسید. پرسپولیس در این دیدار 
آنقدر که انتظار داشتیم هجومی بازی نکرد البته ملوان هم تیم 
گردان اوسمار در این بازی با هوشیاری کامل  خوبی بود، اما شا
توانستند از خلاء های ملوان استفاده کنند و به گل برسند. 
سرخپوشان نسبت به دیدار قبلی روان بازی نکردند و سوار 
بر بازی نبودند. یکسری مشکلات در خط دفاعی و هافبک 
پرسپولیس وجود داشت و عدم هماهنگی بین آنان موجب 
شد که ملوان نسبت به پرسپولیس سوار بر بازی باشد. رفیعی 
دروازه بان خوب و آینده داری است و امیدوارم در آینده به او 
بیشتر فرصت دهند تا خودش را به همه نشان دهد. شاید 
اینکه کمی خط دفاعی پرسپولیس متزلزل نشان داد به خاطر 
نبود بیرانوند بود، چرا که او خط دفاعی را به خوبی رهبری 
می کند. پرسپولیس دارای کادرفنی خوبی است؛ کادری که 
پس از خروج گل محمدی تیم را به خوبی مدیریت کرد و اجازه 
نداد تیم فروبریزد و با یک امتیاز در تعقیب استقلالی ها هستند. 
هرچند در این مسابقه خوب نبودیم، اما در مسابقات گذشته 
کاملاً سوار بر بازی بودیم. به هر حال چند بازیکن تأثیرگذارمان 
نبودند که امیدوارم در بازی های بعدی به تیم ملحق شوند 
تا کورس قهرمانی را از دست ندهیم. پرسپولیس ۷ بازی مهم 
پیش رو دارد که با یک لغزش کوچک از سوی آبی پوشان به 
گر دقت کنید در  راحتی می توانند صدر جدول را پس بگیرند. ا
فصول گذشته هم پرسپولیس بازی های آخر فصل را با قدرت 
بیشتری ادامه می داد و با فرصت طلبی منتظر یک لغزش از تیم 
بالاتر بودند و با استفاده از آن قهرمانی را به دست می آوردند. 
من به این تیم امیدوارم و به نظرم با ادامه این شرایط می توانند 
صدر جدول را به دست بیاورند. دیدار هفته آینده سرخ پوشان 
مقابل صنعت نفت آبادان است. بازی مقابل نفتی ها در آبادان 
می تواند کار سختی باشد. نباید به نتایج گذشته حریفان نگاه 
کرد، زیرا این نگاه باعث می شود آن ها را دست کم بگیریم. نفت 
آبادان نیاز مبرم به پیروزی دارد تا از قعر جدول فاصله گرفته و 
خود را از خطر سقوط نجات دهد که از این رو برای سرخپوشان 
گردان اوسمار  با آنالیز نفتی ها و با  ک باشد. شا می تواند خطرنا
ارائه یک بازی هوشمندانه و کسب یک برد اقتصادی می توانند 
این مرحله را هم با موفقیت بگذرانند. امیدوارم با حمایت 

هواداران اتفاقات خوبی برای باشگاه بیفتد. 

حمیددرخشان
کارشناسفوتبال


